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Protokół Nr LXXI/2023 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie odbytej w dniu 29 czerwca 2023 r. 

Posiedzenie LXXI Sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie odbyło się w sali konferencyjnej budynku 

Domu Senior+ w Ćmielowie. Obrady rozpoczęto w dniu 29 czerwca 2023 r. o godzinie 9:25.  

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek otworzyła obrady LXXII Sesji Rady Miejskiej 

w Ćmielowie. Poinformowała, że obrady sesji są nagrywane i transmitowane. Przywitała 

zebranych oraz przedstawiła proponowany porządek obrad.  

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek na podstawie sprawdzenia quorum uznała 

za prawomocne posiedzenie obrad, gdyż na 15 radnych, obecnych w chwili rozpoczęcia sesji 

było 13 radnych. Chwilę po sprawdzeniu quorum na obrady dołączył Radny Rady Miejskiej 

Jacek Bryła, przez co na obradach sesji obecnych było 14 radnych. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że w materiałach 

przygotowujących do sesji Radni otrzymali porządek obrad do zapoznania się. Następnie 

przedstawiła porządek obrad. 

 

1.       Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 
2.       Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 
3.       Przyjęcie porządku obrad. 
4.       Przedstawienie informacji na temat przeprowadzonej analizy oświadczeń 

majątkowych przez Przewodniczącą Rady Miejskiej. 
5.       Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 29.05.2023 r. ( data wpływu do 

tut. Urzędu 29.05.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie wpływania na ustawowe 
organy władzy w celu wprowadzenia cenzury na posiedzeniach Rady poprzez 
wyłączenie możliwości zabierania głosu przez mieszkańców. 

6.       Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 30.05.2023 r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 30.05.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie bezpodstawnego 
wyłączenia z ruchu części ulicy Sienkiewicza. 

7.       Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 31.05.2023 r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 31.05.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie dopuszczenia do obrazy 
uczuć religijnych. 

8.       Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na z dn. 31.05.2023 r. ( data wpływu 
do tut. Urzędu 31.05.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie o niezgłoszenie 
nieprawidłowości dotyczących sprzedaży tregier z mostu w Kraskowie odpowiednim 
władzom. 
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9.       Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 01.06.2023 r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 01.06.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie niewłaściwego 
wykorzystania busa, zakupionego przy 64 proc. wsparciu z PEFRON-u. 

10.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 01.06.2023 r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 01.06.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie o niedopatrzenie 
obowiązków nadzoru podczas wykonywania remontu ul. Kolejowej w Ćmielowie. 

11.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 01.06.2023 r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 01.06.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie o nielegalne wykoszenie 
koryta rzeki Ćmielówki. 

12.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 02.06.2023 r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 02.06.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie zaniechania wypełniania 
obowiązków służbowych. 

13.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 05.06.2023 r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 05.06.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie zaniechania wypełniania 
obowiązków służbowych w sprawie przeniesienia placu targowego. 

14.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 05.06.2023 r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 05.06.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie zaniechania wypełniania 
obowiązków służbowych w sprawie braku nadzoru przy przebudowie skrzyżowania ulic 
Kolejowej i Łąkowej. 

15.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 06.06.2023r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 06.06.2023 r. ) w sprawie braku informacji nt. ilości godzin pracy w 
poszczególnych tygodniach w sprawozdaniu przedstawianym na sesjach Rady 
Miejskiej. 

16.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 06.06.2023r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 06.06.2023 r. ) w sprawie uruchomienia strzelnicy na stadionie leśnym. 

17.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 07.06.2023r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 07.06.2023 r. ) w sprawie kłamstwa w temacie konsultowania z Powiatem 
i Policją wyłączenia z ruchu części ul. Sienkiewicza. 

18.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 09.06.2023r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 09.06.2023 r. ) w sprawie niedopilnowania, aby Przewodniczący Klubu 
radnych "Radni dla ludzi" wywiesił flagę państwowa przy Krzyżu Katyńskim. 

19.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 09.06.2023r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 09.06.2023 r. ) w sprawie niezachowania terminu odpowiedzi na skargę 
F.D. 

20.   Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji doraźnej do spraw analizy wniosków 
złożonych przez mieszkańców w sprawie utworzenia parku kulturowego pod nazwa 
„Rudzki Park Kulturowy”. 

21.   Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa w 
Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Krzemienny Krąg”. 

22.   Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Ćmielowa, w gminie Ćmielów, obszar „B". 

23.   Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze 
darowizny prawa własności nieruchomości gruntowej, położonej w Ćmielowie, gm. 
Ćmielów, składającej się z działki ewidencyjnej nr 1616/1 o pow. 0,1860 ha. 

24.   Podjęcie uchwały  w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, 
położonej w miejscowości Przeuszyn, gm. Ćmielów, składającej się z działki 
ewidencyjnej o nr 111/6 o pow. 0,1616 ha. 
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25.   Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym  zasobem  Gminy Ćmielów na lata 2023-2028. 

26.   Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Ćmielów. 

27.   Podjęcie uchwały  w sprawie  zmian w uchwale budżetowej oraz w budżecie na 2023r. 
28.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXV/425/2023 Rady Miejskiej w 

Ćmielowie z dnia 27 stycznia 2023 r. w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta i Gminy na lata 2023 – 2036. 

29.   Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach. 
30.   Wolne wnioski. 
31.   Sprawy różne. 
32.   Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Radny Rady Miejskiej Jacek Bryła wskazał, że sołtysi oraz mieszkańcy oglądający transmisję 

nie mają wiedzy na temat skarg i poprosił o przeczytanie skarg i wyjaśnień Burmistrz 

Ćmielowa. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że jest wniosek o zdjęcie z 

porządku obrad punktu 22 „Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Ćmielowa, w gminie Ćmielów, obszar „B". 

Poprosiła Radnych o przegłosowanie tego wniosku. Dodała, że plan zagospodarowania 

przestrzennego miasta Ćmielowa punkt B jest do korekty i ma zostać naniesiona poprawka 

dotycząca zakazu spalania śmieci.  

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 

wyjaśnił szczegóły dotyczące planu zagospodarowania przestrzennego miasta Ćmielowa 

obszar B i obszar A. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała zdjęcie z porządku obrad punktu 22 

„Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Ćmielowa, w gminie Ćmielów, obszar „B" pod głosowanie poprzez 

przyciśnięcie przycisku. Punkt został zdjęty jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek przeczytała poprawiony porządek obrad. 

 

1.       Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 
2.       Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 
3.       Przyjęcie porządku obrad. 
4.       Przedstawienie informacji na temat przeprowadzonej analizy oświadczeń 

majątkowych przez Przewodniczącą Rady Miejskiej. 
5.       Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 29.05.2023 r. ( data wpływu do 

tut. Urzędu 29.05.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie wpływania na ustawowe 
organy władzy w celu wprowadzenia cenzury na posiedzeniach Rady poprzez 
wyłączenie możliwości zabierania głosu przez mieszkańców. 
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6.       Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 30.05.2023 r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 30.05.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie bezpodstawnego 
wyłączenia z ruchu części ulicy Sienkiewicza. 

7.       Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 31.05.2023 r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 31.05.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie dopuszczenia do obrazy 
uczuć religijnych. 

8.       Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na z dn. 31.05.2023 r. ( data wpływu 
do tut. Urzędu 31.05.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie o niezgłoszenie 
nieprawidłowości dotyczących sprzedaży tregier z mostu w Kraskowie odpowiednim 
władzom. 

9.       Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 01.06.2023 r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 01.06.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie niewłaściwego 
wykorzystania busa, zakupionego przy 64 proc. wsparciu z PEFRON-u. 

10.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 01.06.2023 r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 01.06.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie o niedopatrzenie 
obowiązków nadzoru podczas wykonywania remontu ul. Kolejowej w Ćmielowie. 

11.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 01.06.2023 r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 01.06.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie o nielegalne wykoszenie 
koryta rzeki Ćmielówki. 

12.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 02.06.2023 r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 02.06.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie zaniechania wypełniania 
obowiązków służbowych. 

13.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 05.06.2023 r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 05.06.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie zaniechania wypełniania 
obowiązków służbowych w sprawie przeniesienia placu targowego. 

14.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 05.06.2023 r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 05.06.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie zaniechania wypełniania 
obowiązków służbowych w sprawie braku nadzoru przy przebudowie skrzyżowania ulic 
Kolejowej i Łąkowej. 

15.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 06.06.2023r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 06.06.2023 r. ) w sprawie braku informacji nt. ilości godzin pracy w 
poszczególnych tygodniach w sprawozdaniu przedstawianym na sesjach Rady 
Miejskiej. 

16.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 06.06.2023r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 06.06.2023 r. ) w sprawie uruchomienia strzelnicy na stadionie leśnym. 

17.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 07.06.2023r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 07.06.2023 r. ) w sprawie kłamstwa w temacie konsultowania z Powiatem 
i Policją wyłączenia z ruchu części ul. Sienkiewicza. 

18.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 09.06.2023r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 09.06.2023 r. ) w sprawie niedopilnowania, aby Przewodniczący Klubu 
radnych "Radni dla ludzi" wywiesił flagę państwowa przy Krzyżu Katyńskim. 

19.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 09.06.2023r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 09.06.2023 r. ) w sprawie niezachowania terminu odpowiedzi na skargę 
F.D. 

20.   Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji doraźnej do spraw analizy wniosków 
złożonych przez mieszkańców w sprawie utworzenia parku kulturowego pod nazwa 
„Rudzki Park Kulturowy”. 
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21.   Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa w 
Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Krzemienny Krąg”. 

22.   Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze 
darowizny prawa własności nieruchomości gruntowej, położonej w Ćmielowie, gm. 
Ćmielów, składającej się z działki ewidencyjnej nr 1616/1 o pow. 0,1860 ha. 

23.   Podjęcie uchwały  w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, 
położonej w miejscowości Przeuszyn, gm. Ćmielów, składającej się z działki 
ewidencyjnej o nr 111/6 o pow. 0,1616 ha. 

24.   Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym  zasobem  Gminy Ćmielów na lata 2023-2028. 

25.   Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Ćmielów. 

26.   Podjęcie uchwały  w sprawie  zmian w uchwale budżetowej oraz w budżecie na 2023r. 
27.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXV/425/2023 Rady Miejskiej w 

Ćmielowie z dnia 27 stycznia 2023 r. w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta i Gminy na lata 2023 – 2036. 

28.   Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach. 
29.   Wolne wnioski. 
30.   Sprawy różne. 
31.   Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Uwag do przedstawionego porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała porządek obrad sesji pod 

głosowanie poprzez przyciśnięcie przycisku. Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie 

– 14 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 4. Przedstawienie informacji na temat przeprowadzonej analizy oświadczeń 

majątkowych przez Przewodniczącą Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek przedstawiła informację na temat 

przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej. Dodała, że nie 

stwierdzono nieprawidłowości.  

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 29.05.2023 r. ( data wpływu do 

tut. Urzędu 29.05.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie wpływania na ustawowe 

organy władzy w celu wprowadzenia cenzury na posiedzeniach Rady poprzez wyłączenie 

możliwości zabierania głosu przez mieszkańców. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków, Petycji Michał Szczęsny przedstawił stanowisko 

komisji dotyczące skargi. Oznajmił, że Komisja wnioskuje o uznanie skargi za zasadną.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że na wspólnym 

posiedzeniu Wszystkich Komisji Stałych Rady Miejskiej, Rada pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały o zasadności skargi na wniosek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 6 głosami 

„za”, 4 głosami „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”. Otworzyła dyskusję.  

Radna Rady Miejskiej Ewelina Cieślikowska przypomniała o prośbie Jacka Bryły dotyczącej 

odczytywania skarg i odpowiedzi Burmistrz Ćmielowa.  

Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman odczytał skargę oraz odpowiedź Burmistrz 

Ćmielowa.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie projekt uchwały o 

uznanie za zasadną skargi z dn. 29.05.2023 r. ( data wpływu do tut. Urzędu 29.05.2023 r. ) na 

Burmistrza Ćmielowa w sprawie wpływania na ustawowe organy władzy w celu 

wprowadzenia cenzury na posiedzeniach Rady poprzez wyłączenie możliwości zabierania 

głosu przez mieszkańców. poprzez przyciśnięcie przycisku. Uchwała została podjęta – 8 

głosów „za”, 6 głosów „przeciw” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 30.05.2023 r. ( data wpływu do 

tut. Urzędu 30.05.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie bezpodstawnego 

wyłączenia z ruchu części ulicy Sienkiewicza. 

 

Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman odczytał skargę oraz odpowiedź Burmistrz 

Ćmielowa.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków, Petycji Michał Szczęsny przedstawił stanowisko 

komisji dotyczące skargi. Dodał, że Komisja wnioskuje o uznanie skargi za bezasadną. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że na wspólnym 

posiedzeniu Wszystkich Komisji Stałych Rady Miejskiej, Rada pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały na wniosek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 11 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. Otworzyła dyskusję.  

Skarżący Michał Chamela powiedział, że nie interesuje go dalsze procedowanie skargi, 

ponieważ skarga znajdzie się w innej instancji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie projekt uchwały o 

uznanie za bezzasadną skargi z dn. 30.05.2023 r. ( data wpływu do tut. Urzędu 30.05.2023 r. ) 

na Burmistrza Ćmielowa w sprawie bezpodstawnego wyłączenia z ruchu części ulicy 

Sienkiewicza.. Uchwała została podjęta – 13 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 
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Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 31.05.2023 r. ( data wpływu do 

tut. Urzędu 31.05.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie dopuszczenia do obrazy 

uczuć religijnych. 

Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman odczytał skargę. 

Radny Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa zgłosił Przewodniczącej Rady, że Pan Skarżący Michał 

Chamela nagrywa posiedzenie sesji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek podkreśliła, że sesja i tak jest nagrywana i 

transmitowana.  

Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman odczytał odpowiedź Burmistrz Ćmielowa. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków, Petycji Michał Szczęsny przedstawił stanowisko 

komisji dotyczące skargi. Dodał, że Komisja wnioskuje o uznanie skargi za bezasadną. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że na wspólnym 

posiedzeniu Wszystkich Komisji Stałych Rady Miejskiej, Rada pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały na wniosek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 5 głosami „za”, 3 

„wstrzymujące”, 3 „przeciw”. Otworzyła dyskusję.  

Skarżący Michał Chamela podkreślił, że w skardze napisane jest, iż skarżący wnosi o 

zakazanie tego typu działań na przyszłość czyli happeningów obrażających uczucia religijne i 

publikowanie ich w mediach społecznościowych pod szyldem Gminy Ćmielów. Wskazał, że 

według art. 115 paragraf 11 kk. wskazana w skardze osoba, która przebrała się za księdza to 

osoba najbliższa Burmistrzowi Ćmielowa Joannie Susce.  

Wywiązała się dyskusja 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek ogłosiła przerwę w obradach. 

Po przerwie wznowiono obrady.  

Osoba z Publiczności zapytała skarżącego czy wie co to są uczucia religijne oraz, na którym 

zdjęciu widział spowiedź i rozgrzeszenie. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem przedstawiła czym są uczucia 

religijne. Dodała, że zdjęcia osób przebierających się za np. osoby duchowne powinny być 

publikowane na profilach prywatnych osób albo w kabarecie, ale nie na portalu 

społecznościowym Gminy Ćmielów. Podkreśliła, że konstytucja zabrania wchodzenia w strefę 

religijną i obrażania uczuć religijnych czy publikowania treści zdjęć o treści religijnej 

obrażającej.  
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Mieszkanka Gminy przytoczyła artykuł 196 kk. i odczytała definicję obrazy uczuć religijnych.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem wspomniała, że w 2022 roku do 

sejmu trafiła poprawka dot. Tego artykułu, gdzie sejm zaostrzył definicję i kary, które mogą 

być za znieważanie publicznie przedmiotów religii. Zapytała czy publikowanie zdjęcia na 

portalu Gmina Ćmielów to nie jest publiczna publikacja.  

Skarżący Michał Chamela podkreślił, że wie jak brzmi wspomniany artykuł i z tego powodu  

ze skargą nie zgłosił się do prokuratury tylko do Rady Miejskiej. Dodał, że w przepisach jest 

napisane, iż jeżeli choć 1 osoba poczuła się urażona ma prawo napisać skargę, a on poczuł się 

urażony.  

Dyrektor Samorządowego Zakładu Wodociągów i Gospodarki Komunalnej Jarosław 

Wilczyński  Wskazał, że jeżeli zostałby złamany art. 196 kk. czyli sąd uznałby winę Burmistrz 

Ćmielowa o dopuszczenie do obrazy uczuć religijnych to Rada mogłaby nad tym tematem 

debatować, a obecnie nie ma faktu obrazy uczuć religijnych, bo niezależny sąd tego nie 

stwierdził. Dodał, że osoba, która poczuła się obrażona powinna wnieść skargę do 

prokuratury i wtedy Rada mogłaby debatować nad tematem.  

Radna Rady Miejskiej Ewelina Cieślikowska powiedziała, że na Wspólnym Posiedzeniu 

Komisji Stałych Pan Skarżący zachowywał się w sposób w jaki mogły zostać urażone jej 

uczucia religijne, ponieważ skarżący często się uśmiechał i dwukrotnie zrobił znak krzyża.  

Mieszkanka Gminy poprosiła Radnych o odrzucenie skargi, ponieważ Burmistrz Ćmielowa 

nie może odpowiadać za nadwrażliwość osoby skarżącej. 

Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała wskazał, że Radni mogli popełnić błąd na komisji, 

ponieważ dyskusja była głównie o części publikacji. Podkreślił, że na stronie Gminy Ćmielów 

nie ma możliwości komentowania, przez co nie mógł napisać, że nie zgadza się z publikacją 

omawianych zdjęć. Zgłosił wniosek do ponownego rozpatrzenia skargi.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że porządek obrad został 

już przyjęty. 

Radny Rady Miejskiej Jacek Bryła podkreślił, żeby odwołać się do skargi tak jak ona brzmi a 

komisje już nad nią głosowały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie projekt uchwały o 

uznanie za bezzasadną skargi z dn. 31.05.2023 r. ( data wpływu do tut. Urzędu 31.05.2023 r. ) 

na Burmistrza Ćmielowa w sprawie dopuszczenia do obrazy uczuć religijnych. Uchwała nie 

została podjęta – 5 głosów „za”, 8 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący”  

 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na z dn. 31.05.2023 r. ( data wpływu 

do tut. Urzędu 31.05.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie o niezgłoszenie 
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nieprawidłowości dotyczących sprzedaży tregier z mostu w Kraskowie odpowiednim 

władzom. 

Dyrektor Samorządowego Zakładu Wodociągów i Gospodarki Komunalnej Jarosław 

Wilczyński odczytał skargę oraz odpowiedź Burmistrz Ćmielowa.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków, Petycji Michał Szczęsny przedstawił stanowisko 

komisji dotyczące skargi. Dodał, że Komisja wnioskuje o uznanie skargi za bezasadną. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że na wspólnym 

posiedzeniu Wszystkich Komisji Stałych Rady Miejskiej, Rada pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały na wniosek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 10 głosami „za”, 0 „przeciw”, 

przy 2 głosach „wstrzymujących się”. Otworzyła dyskusję.   

Dyrektor Samorządowego Zakładu Wodociągów i Gospodarki Komunalnej Jarosław 

Wilczyński zwrócił uwagę, że skarga wobec funkcjonariusza publicznego jakim jest Burmistrz 

to skarga dużego kalibru, a jeżeli zarzuca się mu popełnienie przestępstwa a nie powiadomi 

się organów ścigania o wiedzy o przestępstwie to jest to duży kaliber i próba wykluczenia go 

z życia publicznego, ponieważ jeżeli ktoś kto wie o przestępstwie to ma obowiązek 

powiadomić odpowiednie organy.  

Skarżący Michał Chamela wskazał, że w jego skardze jest wyraźnie napisane, iż skarga 

dotyczy sprzedaży tregier z mostu w Kraskowie a nie złomu. Dodał, że zabrano uszkodzone 

tregry a, te który były sprawne, równe i czyste sprzedano na złom. 

Radna Rady Miejskiej Ewelina Cieślikowska zapytała skarżącego, kogo ma na myśli mówiąc, 

iż „zabraliście sobie na bazę”, bo patrzył się w jej stronę, a ona nie była wtedy pracownikiem 

wodociągów. 

Skarżący Michał Chamela powiedział, że zwracał się do wszystkich radnych. 

Radny Rady Miejskiej Jacek Bryła wskazał, że rzeczy metalowe z rozbiórki według litery 

prawa zawsze będą złomem, a na sprzedaż tego złomu było zapytanie ofertowe i wybrano 

najwyższe.   

Skarżący Michał Chamela powiedział, że jeżeli chodziłoby o tregry to Radny Jacek Bryła ma 

rację, ale przetarg ofertowy dotyczył całkiem czegoś innego a Radny doskonale o tym wie i 

wprowadza zebranych w błąd. 

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak wskazał, że Przewodnicząca Rady Miejskiej liczyła czas na 

wypowiedź Radnej Cieślikowskiej a skarżącemu nie.   

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie projekt uchwały o 

uznanie za bezzasadną skargi z dn. 31.05.2023 r. ( data wpływu do tut. Urzędu 31.05.2023 r. ) 

na Burmistrza Ćmielowa w sprawie o niezgłoszenie nieprawidłowości dotyczących sprzedaży 

tregier z mostu w Kraskowie odpowiednim władzom. Uchwała została podjęta – 12 głosów 

„za”, 1 głos „wstrzymujący”  
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Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 01.06.2023 r. ( data wpływu do 

tut. Urzędu 01.06.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie niewłaściwego 

wykorzystania busa, zakupionego przy 64 proc. wsparciu z PEFRON-u. 

 

Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman odczytał skargę oraz odpowiedź Burmistrz 

Ćmielowa.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków, Petycji Michał Szczęsny przedstawił stanowisko 

komisji dotyczące skargi. Dodał, że Komisja wnioskuje o uznanie skargi za bezasadną. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że na wspólnym 

posiedzeniu Wszystkich Komisji Stałych Rady Miejskiej, Rada pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały na wniosek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 11 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. Otworzyła dyskusję.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie projekt uchwały o 

uznanie za bezzasadną skargi z dn. 01.06.2023 r. ( data wpływu do tut. Urzędu 01.06.2023 r. ) 

na Burmistrza Ćmielowa w sprawie niewłaściwego wykorzystania busa, zakupionego przy 64 

proc. wsparciu z PEFRON-u.. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 12 głosów „za” 

 

 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 01.06.2023 r. ( data wpływu 

do tut. Urzędu 01.06.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie o niedopatrzenie 

obowiązków nadzoru podczas wykonywania remontu ul. Kolejowej w Ćmielowie. 

 

Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman odczytał skargę oraz odpowiedź Burmistrz 

Ćmielowa.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków, Petycji Michał Szczęsny przedstawił stanowisko 

komisji dotyczące skargi. Dodał, że Komisja wnioskuje o uznanie skargi za bezasadną. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek Otworzyła dyskusję.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie projekt uchwały o 

uznanie za bezzasadną skargi z dn. 01.06.2023 r. ( data wpływu do tut. Urzędu 01.06.2023 r. ) 

na Burmistrza Ćmielowa w sprawie o niedopatrzenie obowiązków nadzoru podczas 

wykonywania remontu ul. Kolejowej w Ćmielowie. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 

13 głosów „za” 
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Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 01.06.2023 r. ( data wpływu 

do tut. Urzędu 01.06.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie o nielegalne wykoszenie 

koryta rzeki Ćmielówki. 

 

Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman odczytał skargę oraz odpowiedź Burmistrz 

Ćmielowa.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków, Petycji Michał Szczęsny przedstawił stanowisko 

komisji dotyczące skargi. Dodał, że Komisja wnioskuje o uznanie skargi za bezasadną. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że na wspólnym 

posiedzeniu Wszystkich Komisji Stałych Rady Miejskiej, Komisje jednogłośnie zaopiniowały 

projekt uchwały uznając skargę za bezzasadną. Otworzyła dyskusję.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie projekt uchwały o 

uznanie za bezzasadną skargi z dn. 01.06.2023 r. ( data wpływu do tut. Urzędu 01.06.2023 r. ) 

na Burmistrza Ćmielowa w sprawie o nielegalne wykoszenie koryta rzeki Ćmielówki. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za” 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 02.06.2023 r. ( data wpływu 

do tut. Urzędu 02.06.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie zaniechania wypełniania 

obowiązków służbowych. 

Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman odczytał skargę oraz odpowiedź Burmistrz 

Ćmielowa.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków, Petycji Michał Szczęsny przedstawił stanowisko 

komisji dotyczące skargi. Dodał, że Komisja wnioskuje o uznanie skargi za bezasadną. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że na wspólnym 

posiedzeniu Wszystkich Komisji Stałych Rady Miejskiej, Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały uznając skargę za bezzasadną. Otworzyła dyskusję.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie projekt uchwały o 

uznanie za bezzasadną skargi z dn. 02.06.2023 r. ( data wpływu do tut. Urzędu 02.06.2023 r. ) 

na Burmistrza Ćmielowa w sprawie zaniechania wypełniania obowiązków służbowych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 12 głosów „za” 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 05.06.2023 r. ( data wpływu 

do tut. Urzędu 05.06.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie zaniechania wypełniania 

obowiązków służbowych w sprawie przeniesienia placu targowego. 
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Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman odczytał skargę oraz odpowiedź Burmistrz 

Ćmielowa.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków, Petycji Michał Szczęsny przedstawił stanowisko 

komisji dotyczące skargi. Dodał, że Komisja wnioskuje o uznanie skargi za zasadną. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że na wspólnym 

posiedzeniu Wszystkich Komisji Stałych Rady Miejskiej, Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały 6 głosami „za”, 4 głosami „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Otworzyła dyskusję.  

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak wskazał, że w skardze jest napisane, iż Burmistrz 

Ćmielowa nie podjęła żadnych działań, a takowe podejmowała. Dodał, że w internecie 

zamiast pomóc i wskazać miejsce na targ, Burmistrz jest atakowana.  

Radny Rady Miejskiej Jacek Bryła powiedział, że każdy wie o fakcie, iż Burmistrz prowadziła 

rozmowy o zakupie działki pod targ. Wskazał jakie były inne propozycje dotyczące targu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że Radny Rady Miejskiej 

Michał Szczęsny również wskazywał miejsce na targ. Zapytała Sekretarza dlaczego nie 

kupiono działki na ulicy Szydłowieckiej. 

Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman odpowiedział, że kupił ją ktoś inny. 

Radny Rady Miejskiej Jacek Bryła poinformował, że nie było chęci sprzedającego aby 

sprzedać tę działkę gminie.  

Skarżący Michał Chamela wskazał, że w jego skardze jest napisane, że o konieczności 

przeniesienia targowicy było wiadomo co najmniej półtora roku temu. Dodał, że w umowie z 

wykonawcą fontanny w rynku, powinien być zapis aby w ramach wykonawctwa miał być 

wykonany zamienny plac targowy co weszłoby w koszt fontanny i ławeczek a sprawa byłaby 

rozwiązana.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem odniosła się do słów Radnego 

Jacka Bryły i zapytała czy plac targowy już jest czy jeszcze nie, ponieważ jeszcze w obiegu 

funkcjonuje uchwała numer 53/342/2020 z dnia 20.03.2022 r., która mówi o tym, że placem 

targowym wyznaczonym dla handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników jest 

plac przy domu kultury dosłownie przy scenie. Dodała, że Radni nie podejmowali jeszcze 

innej uchwały i dziwi się, że Radny Jacek Bryła powiedział, iż już jest nowy plac targowy. 

Zaproponowała aby zastanowić się i przemyśleć w przyszłości temat aby na ulicy Jasnej 2 

gdzie rozbierane są budynki banku było miejsce dla handlujących.  

Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman odpowiedział skarżącemu, iż o realizowanej 

rewitalizacji nie było wiadomo aż półtora roku temu, a o pieniądzach z Polskiego Ładu 

wiadomo było na jesień zeszłego roku. 

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak dopowiedział, że propozycja budowy fontanny była po 

tej części gdzie znajduje się pomnik Floriana, ale konserwator zabytków nie wyraził zgody, a 

zaraz po tym Burmistrz Ćmielowa podjęła działania, ponieważ cały czas były szukane miejsca. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie projekt uchwały o 

uznanie za bezzasadną skargi z dn. 05.06.2023 r. ( data wpływu do tut. Urzędu 05.06.2023 r. ) 

na Burmistrza Ćmielowa w sprawie zaniechania wypełniania obowiązków służbowych w 

sprawie przeniesienia placu targowego. Uchwała została podjęta – 6 głosów „za”, 5 głosów 

„przeciw”, 1 głos „wstrzymujący”. 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 05.06.2023 r. ( data wpływu 

do tut. Urzędu 05.06.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie zaniechania wypełniania 

obowiązków służbowych w sprawie braku nadzoru przy przebudowie skrzyżowania ulic 

Kolejowej i Łąkowej. 

 

Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman odczytał skargę oraz odpowiedź Burmistrz 

Ćmielowa.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków, Petycji Michał Szczęsny przedstawił stanowisko 

komisji dotyczące skargi. Dodał, że Komisja wnioskuje o uznanie skargi za bezzasadną. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że na wspólnym 

posiedzeniu Wszystkich Komisji Stałych Rady Miejskiej, Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały jednogłośnie 9 głosami „za”. Otworzyła dyskusję.  

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak poinformował, że napisał do Burmistrz Ćmielowa 

propozycję, aby wszystkie skwery od ulicy Sandomierskiej do sklepu „Robert” i przy zatoce 

autobusowej oraz tak jak w skardze ulica Kolejowa i ulica Łąkowa aby otworzyć dojazd do 

dwóch działek. Dodał, że Burmistrz odpowiedziała, że to będzie wykonywane systemem 

gospodarczym.  

Przewodniczący Rady Osiedla Nr 3 Stanisław Samson powiedział, że ulice wymienione w 

skardze to jego teren i skarżący nie ma pojęcia o czym pisze.    

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie projekt uchwały o 

uznanie za bezzasadną skargi z dn. 05.06.2023 r. ( data wpływu do tut. Urzędu 05.06.2023 r. ) 

na Burmistrza Ćmielowa w sprawie zaniechania wypełniania obowiązków służbowych w 

sprawie braku nadzoru przy przebudowie skrzyżowania ulic Kolejowej i Łąkowej. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie – 11 głosów „za”. 

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 06.06.2023r. ( data wpływu 

do tut. Urzędu 06.06.2023 r. ) w sprawie braku informacji nt. ilości godzin pracy w 

poszczególnych tygodniach w sprawozdaniu przedstawianym na sesjach Rady Miejskiej. 
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Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman odczytał skargę oraz odpowiedź Burmistrz 

Ćmielowa.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków, Petycji Michał Szczęsny przedstawił stanowisko 

komisji dotyczące skargi. Dodał, że Komisja wnioskuje o uznanie skargi za bezzasadną. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że na wspólnym 

posiedzeniu Wszystkich Komisji Stałych Rady Miejskiej, Komisje pozytywnie jednogłośnie 

zaopiniowały projekt uchwały. Otworzyła dyskusję.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie projekt uchwały o 

uznanie za bezzasadną skargi z dn. 06.06.2023r. ( data wpływu do tut. Urzędu 06.06.2023 r. ) 

w sprawie braku informacji nt. ilości godzin pracy w poszczególnych tygodniach w 

sprawozdaniu przedstawianym na sesjach Rady Miejskiej. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie – 11 głosów „za”. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek ogłosiła przerwę w obradach. 

Po przerwie obrady wznowiono. 

 

Ad. 16.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 06.06.2023r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 06.06.2023 r. ) w sprawie uruchomienia strzelnicy na stadionie leśnym. 
 
Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman odczytał skargę oraz odpowiedź Burmistrz 

Ćmielowa.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków, Petycji Michał Szczęsny przedstawił stanowisko 

komisji dotyczące skargi. Dodał, że Komisja wnioskuje o uznanie skargi za bezzasadną. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że na wspólnym 

posiedzeniu Wszystkich Komisji Stałych Rady Miejskiej, Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały 8 głosami „za”, 2 głosami „wstrzymującymi się”. Otworzyła dyskusję.  

Radny Rady Miejskiej Piotr Paszyński postawił wniosek o zdjęcie omawianego punktu z 

porządku obrad, aby zwołać komisję Kultury, Oświaty, Zdrowia, Sportu i zaprosić na nią 

zarząd Klubu „Świt Ćmielów” i poprosić o wyjaśnienia.  

Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman przypomniał Przewodniczącej Rady Miejskiej o 

tym, że skarga jest z 06.06 i powinna być rozpatrzona w ciągu 30 dni.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że jeżeli skarga jest 

niemożliwa do rozpatrzenia w ciągu 30 dni to odpisuje się skarżącemu pismo, że nie jest 

możliwe rozpatrzenie skargi ze względu na wniosek Przewodniczącego Komisji i Sportu i na 

wniosek Eweliny Cieślikowskiej aby spotkać się z zarządem klubu i usłyszeć ich wyjaśnienia.  



15 
 

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak wskazał, że skarga jest na Burmistrz Ćmielowa i aby ją 

rozpatrywać.  

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie wniosek w sprawie 

zmiany do porządku obrad poprzez wycofanie punktu podjęcie uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi z dn. 06.06.2023r. ( data wpływu do tut. Urzędu 06.06.2023 r. ) w sprawie 

uruchomienia strzelnicy na stadionie leśnym. Wniosek został podjęty jednogłośnie – 12 

głosów „za”. 

 
 

Ad. 17.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 07.06.2023r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 07.06.2023 r. ) w sprawie kłamstwa w temacie konsultowania z Powiatem i 
Policją wyłączenia z ruchu części ul. Sienkiewicza. 
 
Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman odczytał skargę oraz odpowiedź Burmistrz 

Ćmielowa.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków, Petycji Michał Szczęsny przedstawił stanowisko 

komisji dotyczące skargi. Dodał, że Komisja wnioskuje o uznanie skargi za bezzasadną. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że na wspólnym 

posiedzeniu Wszystkich Komisji Stałych Rady Miejskiej, Komisje pozytywnie jednogłośnie 

zaopiniowały projekt uchwały 10 głosami „za”. Otworzyła dyskusję.  

Skarżący Michał Chamela wskazał, że na projekcie zmiany organizacji ruchu jest pieczątka 

starostwa powiatowego i było złożone pismo 20.10, natomiast projekt był wykonany we 

wrześniu co oznacza, że powiat został powiadomiony tylko o tym, iż wpłynął nowy projekt 

organizacji ruchu z tym, że w projekcie Pan Projektant nie był na miejscu tam gdzie robił 

projekt organizacji ruchu. Wskazał, że wpisana jest zła nawierzchnia na odcinku jezdni.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie projekt uchwały o 

uznanie za bezzasadną skargi z dn. 06.06.2023r. ( data wpływu do tut. Urzędu 06.06.2023 r. ) 

w sprawie braku informacji nt. ilości godzin pracy w poszczególnych tygodniach w 

sprawozdaniu przedstawianym na sesjach Rady Miejskiej. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

 

 
 
Ad. 18.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 09.06.2023r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 09.06.2023 r. ) w sprawie niedopilnowania, aby Przewodniczący Klubu radnych 
"Radni dla ludzi" wywiesił flagę państwowa przy Krzyżu Katyńskim. 
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Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman odczytał skargę oraz odpowiedź Burmistrz 

Ćmielowa.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków, Petycji Michał Szczęsny przedstawił stanowisko 

komisji dotyczące skargi. Dodał, że Komisja wnioskuje o uznanie skargi za bezzasadną. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że na wspólnym 

posiedzeniu Wszystkich Komisji Stałych Rady Miejskiej, Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały 9 głosami „za”, 1 głosem „wstrzymującym się”. Otworzyła dyskusję. 

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak wyjaśnił, że maszt i flaga zawsze były wywieszane, ale 

przed 10.04 flaga została zniszczona i rozerwana przez wiatr. Dodał, że zamówiona jest nowa 

flaga a dziś ją powiesi. Wspomniał o sytuacji z 2016 roku gdzie otrzymał telefon od 

mocodawcy skarżącego, który nakazał mu zdjęcie flagi, czego nie zrobił. Dodał, że dostał 

mandat w wysokości 2 500 zł, na który złożył odwołanie do ówczesnego Wojewody Agaty 

Wojtyszek. Wskazał, że jego działania poparte były tłem patriotycznym.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem zapytała kto jest odpowiedzialny 

za wywieszanie flagi na maszcie. Dodała, że inicjatorem uroczystości jest nieobecny w tej 

chwili Radny Piotr Małek, który powiedział, że nie było trójnoga, którym właścicielem jest 

gmina. Dodała, że Przewodnicząca Rady Miejskiej zleciła zamówienie wiązanki, która nie 

została wykonana. Wskazała, że niedopuszczalne jest, aby flaga narodowa stała się kartą 

przetargową przy przepychaniu między kilkoma niezgodnymi stronami.  

Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman odpowiedział, że pracownicy urzędu wywieszają 

flagi na maszcie flagowym oraz słupach będących w zarządzie gminy Ćmielów, a w innych 

miejscach Urząd Gminy nie jest odpowiedzialny za wywieszenia flag. 

Radna Rady Miejskiej Józef Nowak dopowiedział, że plac przekazała kuria pod pomnik.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem ponownie zapytała o to kto jest 

odpowiedzialny za wywieszanie flagi na maszcie, który powstał z pieniędzy mieszkańców, 

oraz na czyim terenie jest pomnik.  

Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman odpowiedział, że teren jest parafii 

rzymskokatolickiej.  

Radny Rady Miejskiej Michał Szczęsny nadmienił, że komisja uznała skargę za bezzasadną.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie projekt uchwały o 

uznanie za bezzasadną skargi z dn. 09.06.2023r. ( data wpływu do tut. Urzędu 09.06.2023 r. ) 

w sprawie niedopilnowania, aby Przewodniczący Klubu radnych "Radni dla ludzi" wywiesił 

flagę państwowa przy Krzyżu Katyńskim. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 13 głosów 

„za”. 
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Ad. 19.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 09.06.2023r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 09.06.2023 r. ) w sprawie niezachowania terminu odpowiedzi na skargę F.D. 
 
Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman odczytał skargę oraz odpowiedź Burmistrz 

Ćmielowa.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków, Petycji Michał Szczęsny przedstawił stanowisko 

komisji dotyczące skargi. Dodał, że Komisja wnioskuje o uznanie skargi za bezzasadną. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że na wspólnym 

posiedzeniu Wszystkich Komisji Stałych Rady Miejskiej, Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały jednogłośnie 9 głosami „za”. Otworzyła dyskusję.  

Skarżący Michał Chamela powiedział, że Burmistrz Ćmielowa mija się z prawdą, ponieważ 

według prawa, skarżący może wnosić skargę w interesie własnym, publicznym lub innej 

osoby za jej zgodą, która może być wyrażona na piśmie lub ustnie, a taką zgodę posiada.  

Mieszkaniec wskazany w skardze poinformował, że mieszkając w hotelu pogryzły go 

pluskwy i czeka ponad rok czasu na jakiekolwiek działania ze strony władz.  

Radna Rady Miejskiej Halina Wójtowicz wskazała, że prezes powinien zająć się tą sprawą 

natychmiast. Następnie zapytała czy był artykuł od Pani Gołębiowskiej, ponieważ nie pisze 

ona tego co trzeba. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek ogłosiła przerwę w obradach. 

Po przerwie obrady wznowiono. 

 

Radca Prawny Joanna Dudek nadmieniła, że jeżeli składana była skarga, która jest 

przedmiotem uchwały z art. 227 kodeksu postępowanie administracyjnego to trzeba 

pamiętać, że skargi powinny dotyczyć spraw, które nie mogą być przedmiotem postępowania 

administracyjnego, bądź skargi do sądu administracyjnego. Wskazała, że jeżeli osoba, o której 

mowa w skardze jest stroną w postępowaniu, to przysługuje mu tryb administracyjny na 

przykład ponaglenie. 

Radny Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa powiedział, że uważa, iż spółdzielnia nie podlega pod 

jurysdykcję gminy a Pan wskazany w skardze powinien kierować skargę do Prezesa 

współdzielni.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie projekt uchwały o 

uznanie za bezzasadną skargi z dn. 09.06.2023r. ( data wpływu do tut. Urzędu 09.06.2023 r. ) 

w sprawie niezachowania terminu odpowiedzi na skargę F.D.Uchwała została podjęta 

jednogłośnie – 11 głosów „za”.  
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Ad. 20.   Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji doraźnej do spraw analizy 
wniosków złożonych przez mieszkańców w sprawie utworzenia parku kulturowego pod 
nazwa „Rudzki Park Kulturowy”. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała jak wyglądała procedura 
dotycząca uchwały. Następnie podała kandydatury oraz zapytała członków czy wyrażają 
zgody.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że na wspólnym 

posiedzeniu Wszystkich Komisji Stałych Rady Miejskiej, Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały 9 głosami „za” przy 1 głosie „przeciwnym”.  

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie powołania Komisji doraźnej do spraw analizy wniosków złożonych przez 

mieszkańców w sprawie utworzenia parku kulturowego pod nazwa „Rudzki Park Kulturowy” 

.Uchwała została podjęta – 10 głosów „za”, 1 głos „przeciw”. 

 
 
Ad. 21.   Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa w 
Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Krzemienny Krąg”. 
 
Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman omówił projekt uchwały. 
 
Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała poinformował, że rozmawiał z prezesem Krzemiennego 
Kręgu m.in. na temat korzyści jakie gmina czerpie ze współpracy. Zaproponował aby 
koordynator oraz prezes Kamiennego Kręgu pojawili się na komisji kultury. Dodał, że gmina 
nie ma przedstawiciela w zarządzie Krzemiennego Kręgu ani w radzie.  
 
Radny Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa powiedział, że prezes Krzemiennego Kręgu uaktywnił 
się dopiero teraz, a wcześniej nie rozmawiał z Burmistrzem Ćmielowa.  
 
Dyrektor Samorządowego Zakładu Wodociągów i Gospodarki Komunalnej Jarosław 
Wilczyński poinformował, że wypowiada się jako osoba upoważniona przez prezesa 
Krzemiennego Kręgu Jarosława Kubę. Nadmienił, że Krzemienny Krąg jest aktywny oraz, że jest 
wielką szansą m.in. dla Kół Gospodyń Wiejskich.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek dodała, że już kiedyś był projekt 
dofinansowania dla KGW, ale żadne pieniądze nie wpłynęły. 
 
Dyrektor Samorządowego Zakładu Wodociągów i Gospodarki Komunalnej Jarosław 
Wilczyński odpowiedział, że co do wniosków, to nie wyszły one wczoraj, tylko tak 
zadecydowali wójtowie i burmistrzowie, że zrzucą się jako udział własny po 10 000 zł. 
Zaapelował aby głosować za uchwałą. Wytłumaczył czym jest spółdzielnia socjalna osób 
prawnych.   
 



19 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek postawiła wniosek o zdjęcie omawianego 
punktu z porządku obrad.  
 
Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała zaapelował aby przegłosować uchwałę i przyjąć to co jest.  
 
Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman nadmienił, że wniosek został złożony w maju i był 
on określony jako pilny. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek zapytała dlaczego Radni nie dostali projektu 
uchwały na sesji majowej. 
 
Sekertarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman odpowiedział, że na poprzedniej sesji były tylko 
uchwały dotyczące absolutorium i wotum zaufania.  
 
Radny Rady Miejskiej Michał Szczęsny zaapelował aby głosować nad wnioskiem 
Przewodniczącej, albo go anulować. 
 
Radny Rady Miejskiej Piotr Paszyński nadmienił, że popiera wniosek i rada powinna go 
przegłosować. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek ogłosiła przerwę w obradach. 
 
Po przerwie obrady wznowiono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek wycofała swój wniosek o zdjęcie punktu z 
porządku obrad.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że na Wspólnym 
Posiedzeniu Komisji Stałych, Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 6 głosami „za”, 
przeciw „0”, przy 3 „wstrzymujących się”. Otworzyła dyskusję. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania 

„Krzemienny Krąg”. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 11 głosów „za”. 

 
 
 
Ad. 22.   Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze 
darowizny prawa własności nieruchomości gruntowej, położonej w Ćmielowie, gm. 
Ćmielów, składającej się z działki ewidencyjnej nr 1616/1 o pow. 0,1860 ha. 
 
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 
poinformował, że nastąpiła korekta projektu uchwały i usunięto sformułowanie „w drodze 
darowizny”. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że na Wspólnym 
Posiedzeniu Komisji Stałych, Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 11 głosami 
„za”. Otworzyła dyskusję. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania 

„Krzemienny Krąg”. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 11 głosów „za”. 

 
 
Ad. 23.   Podjęcie uchwały  w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, 
położonej w miejscowości Przeuszyn, gm. Ćmielów, składającej się z działki ewidencyjnej o 
nr 111/6 o pow. 0,1616 ha. 
 
Radny Rady Miejskiej Michał Szczęsny postawił wniosek o zdjęcie omawianego punktu z 
porządku obrad, ponieważ cena jest wysoka a nie jest wiadome co będzie z budynkiem na 
działce oraz czy trzeba będzie go rozebrać.  
 
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 
odpowiedział, że według jego informacji, jest to cena zaporowa i jeżeli rada nie zgodzi się na 
nabycie w takiej kwocie, to jest wysoce prawdopodobne, że działka nie zostanie wykupiona w 
ogóle. 
 
Radny Rady Miejskiej Andrzej Bonarek nadmienił, że działka, która byłaby zakupiona będzie 
pod potrzeby miejscowości i na pewno mieszkańcy z niej skorzystają.  
 
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 
wskazał, że Komisja Rozwoju wstępnie wyraziła akceptację nabycia nieruchomości przez co 
dostał on „zielone światło” aby poczynić pierwsze kroki w celu jej nabycia, a gmina już poniosła 
koszty jej podziału.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek zapytała radcę prawnego czy podział działki 
może być pod zgodą tylko jednej Komisji Rozwoju Gospodarczego czy całej rady. 
 
Radca Prawny Karolina Chaja odpowiedziała, że jeżeli była to wstępna zgoda to tak.  
 
Radna Rady Miejskiej Ewelina Cieślikowska odpowiedziała, że zgoda była wyrażona na jednej 
komisji, ale później było to również procedowane na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji 
stałych, gdzie również wyrażono zgodę.  
 
Radny Rady Miejskiej Jacek Bryła dodał, że cena może wydawać się wysoka, ale jest to dobre 
miejsce i jeżeli mieszkańcy chcą zagospodarować i upiększyć swoją miejscowość, to nie 
kupując tej działki, może nie trafić się druga okazja.   
 
Radny Rady Miejskiej Andrzej Bonarek poprosił Kierownika Dawida Gawłowskiego o 
wytłumaczenie sytuacji z działką kurii.  
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Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 
nadmienił, że kuria nie wyda pozytywnej zgody na odsprzedaż działki zgodnie z jej wartością, 
dlatego nie ma żadnej alternatywy a gmina jest postawiona pod ścianą. 
 
Radny Rady Miejskiej Andrzej Bonarek dodał, że kwestie zagospodarowania działki mogą się 
również rozłożyć na lata przyszłe.  
 
Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała wskazał, że Radni znowu zostali postawieni pod ścianą, a 
gmina traci zbyt dużo pieniędzy. Dodał, że wszyscy są za kupnem działki, ale kwota jest bardzo 
wysoka.  
 
Radny Rady Miejskiej Andrzej Bonarek nadmienił, że przez wiele kadencji nie było żadnych 
inwestycji w Przeuszynie. 
 
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 
wskazał, że omawiana działka posiada użytek budowlany, przez co odchodzą późniejsze koszty 
związane z wyłączeniem gruntów z produkcji rolniczej. Dodał, że są również media jak prąd i 
woda.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek zapytała jaki będzie koszt ewentualnej 
rozbiórki budynku znajdującego się na działce. 
 
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 
odpowiedział, że koszty były omawiane na komisji, i w związku z tym, że ten budynek jest duży 
to musi być sporządzony projekt rozbiórki, który będzie kosztował około 5 000 zł.  
 
Dyrektor Samorządowego Zakładu Wodociągów i Gospodarki Komunalnej Jarosław 
Wilczyński dodał, że trudno jest ocenić koszty rozbiórki, bo każdy projekt pokazuje co innego.  
 
Radna Rady Miejskiej Ewelina Cieślikowska zapytała w jakim stanie jest budynek i czy nie da 
się jeszcze z niego coś zrobić. 
 
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 
odpowiedział, że nie jest ekspertem w tej kwestii ale najprędzej wypadałoby wykonać 
ekspertyzę aby ocenić czy budynek się nadaje do wykorzystania czy do rozbiórki. Dodał, że 
jeżeli uda się pozyskać środki zewnętrzne i ten budynek zaadaptować w ramach kosztów, to 
gmina nie będzie ponosiła dodatkowych kosztów związanych z rozbiórką. 
 
Radny Rady Miejskiej Jacek Bryła zapytał Kierownika Gawłowskiego czy w świetle prawa 
budynek jest na planach naniesionych i posiada dokumentację. 
 
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 
odpowiedział, że ten budynek jest naniesiony na plan, natomiast nie wie czy posiada inną 
dokumentację budowlaną, ponieważ stanowi on prywatną własność, a gmina nie ma dostępu 
do takiej informacji. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie wprowadzenie 

zmiany do porządku obrad poprzez wycofanie punktu „podjęcie uchwały w sprawie: 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, położonej w miejscowości Przeuszyn, 

gm. Ćmielów, składającej się z działki ewidencyjnej o nr 111/6 o pow. 0,1616 ha. Zmiana nie 

została przyjęta – 4 głosy „za”,  5 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”.   

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek ogłosiła przerwę w obradach. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny prawa własności 

nieruchomości gruntowej, położonej w Ćmielowie, gm. Ćmielów, składającej się z działki 

ewidencyjnej nr 1616/1 o pow. 0,1860 ha. Uchwała została podjęta – 5 głosów „za”, 2 głosy 

„przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się”. 

 
 
Ad. 24.   Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym  zasobem  Gminy Ćmielów na lata 2023-2028. 
 
Dyrektor Samorządowego Zakładu Wodociągów i Gospodarki Komunalnej Jarosław 
Wilczyński przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że na Wspólnym 
Posiedzeniu Komisji Stałych, Komisje pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowały projekt uchwały 
8 głosami „za”. Otworzyła dyskusję. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie w sprawie przyjęcia 

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym  zasobem  Gminy Ćmielów na lata 

2023-2028. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 11 głosów „za”. 

 
Ad. 25.   Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Ćmielów. 
 
Dyrektor Samorządowego Zakładu Wodociągów i Gospodarki Komunalnej Jarosław 
Wilczyński przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że na Wspólnym 
Posiedzeniu Komisji Stałych, Komisje pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowały projekt uchwały 
9 głosami „za”. Otworzyła dyskusję. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Ćmielów. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 11 głosów „za”. 
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Ad. 26.   Podjęcie uchwały  w sprawie  zmian w uchwale budżetowej oraz w budżecie na 
2023r. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że na Wspólnym 
Posiedzeniu wszystkich Komisji Stałych, Komisje pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowały 
projekt uchwały 8 głosami „za”. Otworzyła dyskusję. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania 

„Krzemienny Krąg”. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 11 głosów „za”. 

 
 
Ad. 27.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXV/425/2023 Rady Miejskiej w 
Ćmielowie z dnia 27 stycznia 2023 r. w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 
Gminy na lata 2023 – 2036. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że na Wspólnym 
Posiedzeniu Komisji Stałych, Komisje pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowały projekt uchwały 
8 głosami „za”. Otworzyła dyskusję. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały nr LXV/425/2023 Rady Miejskiej w Ćmielowie z dnia 27 stycznia 

2023 r. w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy na lata 2023 – 

2036.Uchwała została podjęta jednogłośnie – 11 głosów „za”. 

 
Ad. 28.   Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że do Burmistrza Ćmielowa 
za pośrednictwem Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie od 15.06-28.06 wpłynęła 1 
interpelacja radnych rady miejskiej. Interpelację złożył Radny Piotr Małek, termin odpowiedzi 
upływa 11.07.2023 r. a treści interpelacji i zapytań i odpowiedzi zostaną umieszczone na BiPie 
urzędu. 
 
Ad. 29.   Wolne wnioski. 
 
Radni Rady Miejskiej nie złożyli żadnych wniosków. 
 
Ad. 30.   Sprawy różne. 
 
Radny Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa nawiązał do swojej wypowiedzi na poprzedniej sesji, 
dotyczącej Radnego Piotra Paszyńskiego oraz przeprosił go za tę wypowiedź.  
 
Radny Rady Miejskiej Piotr Paszyński odpowiedział, że dziękuje za tę wypowiedź i przyjął 
przeprosiny. 
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Radny Rady Miejskiej Andrzej Bonarek podziękował Radnym za podjęcie uchwały dotyczącej 
zakupu działki w Przeuszynie.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem poinformowała, że w związku z tym, 
że Radni otrzymują dokumenty wpływające do Biura Rady, został dostarczony dokument 
mieszkanki wraz z wnioskiem i prośbą o zainteresowanie się. Zaapelowała, aby Radni zapoznali 
się z tym dokumentem.  

 
Ad. 31.   Zamknięcie obrad Sesji. 
 

Po omówieniu wszystkich punktów porządku dzisiejszej sesji Przewodnicząca Krystyna Zdonek 
zamyka obrady Rady Miejskiej w dniu dzisiejszym. 
Sesję zakończono o godzinie 15.00. 
Protokołował Paweł Bajerczak  
 


